
 

 

 
 
 

Fredag den 16. august 2024 kl. 10.00 – 13.00 
Bülows 

Formøde kl. 09.00-10.00 
Der er bestilt boller m. pålæg   

Formøde: 

Vi diskuterede de forskellige oplæg til besparelser. Det har været med meget kort 
varsel og en stor mængde på skrift. Flemming skal på Danmarks CTV efter vores 
møde i dag.  

 
Referat. 

1. Godkendelse af dagsorden 

• Godkendt  
2. Godkendelse af referat 

• Godkendt 
3. Orientering fra Signe:  

 Ministerbesøget på Stævnhøj 

 Signe fortalte om besøget af ældreministeren 

 Midler til faste teams 

 Signe fortalte, at der er ca. 3,5 mill over 3 år til dette. Mid-

lerne skal ikke bruges i driften, men til kompetenceudvikling, 

udviklingsmidler. Disse midler er bevilliget, men skal søges 

for at få dem tildelt. 

 Puljemidler til livshistorieteknologi til Stævnhøj 

 Der er søgt en pulje til dette, og ansøgningen er gået igen-

nem. Signe fortalte lidt omkring dette projekt. 

 I næste uge skal Signe holde oplæg omkring samarbejdet med Bolig 

NU og Boligkontoret i Fredericia 

4. Sager fra Senior- og Socialudvalget 

SENIORRÅDET
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 Fagudvalgets indstilling vedr. Udvalgets råderumsbidrag og udvidel-

sesbehov til budget 2025-28. 

 Signe fortalte om processen indtil nu, og den fremadrettede 

plan. 

 Vi kommenterede spareforslaget omkring Senior Nyt. 

 Sponsorater og reklamer 

 Dette skal drøftes på det kommende møde, og derefter skal 

det drøftes og tages en beslutning i forhold til beslutningen i 

2009. 

 Ændring i kommunens kvalitetsstandard om madservice 

 Dette er en konsekvens af ankestyrelsen beslutning. 

 Godkendelse af kontingentstigning Seniorhusets Aktivitetsforening og 

Tavlhøj Aktivitetsforening  

 Birte er ikke enig i denne mulighed for kontingent stigning, 

dette vil ramme skævt. 

 Politisk mødekalender 2025 for Senior- og Socialudvalget 

 Vi diskuterede planlægning af vores møder i 2025, og struk-

turen fremadrettet. Vi diskuterede evt. planlagte møde med 

formand for udvalg og formanden for Seniorrådet, inden ud-

valgsmødet. 

 Borgerrådgiverens afrapportering 

 Signe fortalte kort om dette. 

 Vikarer på seniorområdet 

 Signe gennemgik et oplæg. Dette vedhæftes. 

 Rapportering om magtanvendelser 2023 

 Dette er den årlige afrapportering. 

 Sundhedsstrukturkommissionens anbefalinger 

 Signe vedhæfter dette som bilag  

 Afrapportering på sundhedspolitikken 

 Dette er den årlige drøftelse af sundhedspolitikken 

 Samarbejdsaftaler på det sociale område 

 Dette er en gennemgang af diverse samarbejdsaftaler 
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5. Udpegning af repræsentant til dommerkomité til Frivilligfest 2024 

 Seniorrådet skal udpege et medlem til dommerkomitéen til Frivilligfe-

sten 2024. Personen skal kunne deltage i komité-mødet d. 5. sep-

tember kl. 17-19 i FIC (mail udsendt med mere information d. 

27.06.24) 

 Carsten er udpeget som medlem af dommerkomiteen.  

6. Deltagelse og tilmeldinger til: 

 Seniorhusets Åben Hus den 5. oktober kl. 10.30 – 13.30 

 Carsten, Svend og Jytte deltager 

 Ekstraordinært Seniorrådsmøde den 3. september kl. 17 – 18 møde-

lokale 119 på rådhuset (i forlængelse af orienteringsmødet) 

 Opstillingsmøde den 17. september kl. 15.30 – 17 i Cafeen i Senior-

huset. 

 4by-møde den 2. oktober kl. 10 – 14.15 i Børkop. 

 Afbud fra Svend, Aksel og Jytte 

 Stormøde Regionsældrerådet den 9. oktober kl. 9.30 - 13.45 i 

Odense 

 Afbud fra Svend, Jytte og Birte 

 

7. Plejehjemsråd 

• Othello. Jytte orienterede fra mødet i juni. Eva Holmberg er ny konsti-
tueret leder. Udgangene er blevet lavet. 

• Østre Elkær, Grethe. Nyt møde i rådet er i september. Der arbejdes 
med hjemliggørelse. Der søges midler til nye spiseborde.  

• Hybyhus. Flemming Intet nyt 
• Tavlhøj. Svend. Der er frafald i rådet. Der er en god, positiv stemning, 

Eden virker. Der arbejdes med en “indkøbsvogn” så borgerne kan 

handle, i samarbejde med 365. 

• Rosenlunden. Der arbejdes med en ny folder. 
8. Status Senior Nyt og Seniorrådets Facebook side v/Flemming og Søren 

• Næste nr. af Senior Nyt er på trapperne. Ros til Mogens ang. vores 
Facebook side, det er et godt stykke arbejde. Ros til Danmarks C TV. 

9. Nyt fra Rådets medlemmer 
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• Borgermøde den 10. september kl. 16 - 18 fra “Hus til Lejlighed”.  
• Projekt “Gå grupper” i Korskærparken fungerer rigtigt godt, der er god 

tilmelding til diverse aktiviteter. 

• Aksel fortalte om 3 arrangementer hvor han kommer ud at spille. 
• Rosenlunden den 9. september,  
• Madsbyhus den 18. september 
• Ulleruphus den 25. oktober. 

• Grethe refererede fra arbejdet i “Social og Sundhed” 
10. Senere indkomne sager 

• Ingen 
11. Eventuelt 

• Ingen punkter 
12. Kommende emner  


